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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

5. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 329
Ministeren bedes supplere sin besvarelse vedrørende de høje klassekvotienter 
på ungdomsuddannelserne:

1. Skemaet med udviklingen i de gennemsnitlige holdstørrelser bedes 
suppleret med tal fra 2001/02 og 2002/03. Samtidig mangler tallene fra 
hhx og htx før 2005. De bedes også oplyst.

2. Hvornår er UNI-C's tal opgjort (har fået oplyst at det er 30.10) ? Og 
hvornår opgjorde amterne holdstørrelserne, da de havde ansvaret for 
gymnasierne (har fået oplyst, at det var pr. 5.9 )? 

3. Er ministeren enig i, at det sene opgørelsestidspunkt som UVM/UNI-
C anvender giver et mere positivt billede af den gennemsnitlige 
klassestørrelse, da frafaldet fra ungdomsuddannelserne typisk sker 
inden for de første 3 måneder at studiestart? 

4. Ministeren bedes fremsende en oversigt over lærer/elev-ratioen på de 
forskellige ungdomsuddannelser. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på christine.antorini@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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